

## **GOODNESS AND MERCY**

Surely your goodness and mercy shall follow me all the days of my life; and I will dwell in the house of the Lord forever.

Psalm 23:6 (NKJV)

As the leader and guide of our lives, Jesus will fulfill all things for us so that there will be nothing we need or want.

In Him, there is rest and peace within His beauty. Through Him and because of Him, we will be made perfect and wherever we do, from the most glorious of places to the ugliest of places, He will come with us to shield us, protect us, guide us, lead us and comfort us.

His thoughts towards us are so high that He seats us at His finest table. He makes us His own and He gives us all good things in abundance. He surrounds us with goodness from Himself and because He sees the end result of perfection in us.

He forgives us all of our transgressions. His blood washes us clean constantly – to the end of our days. And even when our life on earth is over, He still makes a place for us in Himself which becomes our haven, our home and our resting place.

In agreeance, acceptance and gratitude, we say AMEN.



## الخَيرُ والرَحمَةُ

الْخَيرُ وَالرَّحمَةُ يِتبَعانَنِي كُلَّ أَيّامِ حَياتِي وَسَأمكُثُ طُوالَ حَياتِي فِي بَيتِ اللهِ مرور ٢٠٠٠

كَقائدٌ ودَليلٌ لِحَياتِنا, انَ الربَ يَسوع سَوفَ يُحَقِقُ جَميعَ الأشياءِ لنا وفي ذَلِكَ لَيسَ هُناكَ مِن شَيئ نُريدُ او نَحتاج لهُ.

لأَن في الرب يَسوع, هُنالِكَ راحةٌ وسَلامٌ مِن خِلالِ جَمالِهِ الداخلي. فمِن خِلالِهِ وبسَبَهِ, سَوفَ يَجعَلُنا كاملينَ ومَهما نَفعلُ ونَضع انفُسنا في اجمَلِ الاماكِن اوحَتى ابشَعُها, فإنَ الرب يَسوع يأتي ويَكون دِرعٌ لَنا ويَحمينا ويُرشِدُنا و يُدخلنا الى الراحةِ.

يُجلِسُنا في ارقى مَكانٍ عَلى طاولَتِه لأنَ افكارَهُ تِجاهُنا راقية وعالية جِداً. ويَجعَلُنا خاصَتِهِ ويُعطينا كُلَّ الأشياء الحَسنة بوفرَة. يُحيطُنا بِخير اتِه الذاتية لأنَهُ يَرى النَتيجَة النِهائية للكَمالِ فينا.

يَغفُر لَنا جَميعَ اثامِنا. لأنَ دَمِهِ المُقَدَّس يُغسِلُنا على الدَوامِ حَتى نِهايةِ الأيام.وحَتى عِندَما تَنتَهي حَياتُنا عَلى الأرض, لا يَزالُ يَجعَل لنا مسكنً في ذاتِهِ حَيثُ يَكُونَ لنا الجَنة, مَنزلُنا ومكانَ راحَتِنا.

في الأعلان, والقُبولِ, والأمتِنانِ نَقولُ آمين.